
MUSCATMARATHON.OM

RIGHT NOW, SOMEONE BUSIER THAN YOU 
IS ALREADY TRAINING FOR THE MARATHON. 

No more excuses. Start your new year with a sporting achievement!
An iconic event on the Sultanate of Oman’s sporting calendar, Al Mouj Muscat Marathon 
2018 will welcome local and international runners of all ages, nationalities and fitness levels. 

Registration closes on 1st December 2017. Register now at www.muscatmarathon.om

MARATHON RELAY

42.195 KM

19TH JANUARY

MARATHON

42.195 KM

19TH JANUARY

HALF MARATHON

21.0975 KM

19TH JANUARY

10K

10 KM

19TH JANUARY

CHARITY FUN RUN

5 KM

19TH JANUARY

KIDS’ RUN

1 KM, 2.5 KM, 4 KM

18TH JANUARY

Join us for the 7th edition, a 2-day festival of running on 18th & 19th January 2018. 



MUSCATMARATHON.OM

مـــشـــوار الألـــف مـــيـــل يـــبـــدأ بـــخـــطـــوة،
ومـــشـــوار الـــمـــاراثـــون يـــبـــدأ بـــالـــتـــســـجـــيـــل!

سجّل الآن ولتكن ميدالية السباق أولى إنجازاتك لعام ٢٠١٨م
شارك في واحدة من أبرز الفعاليات الرياضية بالسلطنة "ماراثون الموج مسقط ٢٠١٨م" الذي يستقطب مئات

العدّائين المحترفين والهواة من داخل السلطنة وخارجها، ومن مختلف الفئات العمرية ومستويات اللياقة البدنية.

سارع بالحجز الآن عبر الموقع الرسمي  www.muscatmarathon.om ،يغلق باب التسجيل بتاريخ ١ ديسمبر ٢٠١٧م. 

انضم إلينا في النسخة السابعة والتي ستكون مهرجانًا يحتفي برياضة الجري لمدة يومين ١٨ و١٩ يناير ٢٠١٨م

فئة الفرق

٤٢٫١٩٥ كم

١٩ يــنــايــر

فئة الأطفال

١ كم و٢٫٥ كم و٤ كم

١٨ يــنــايــر

٤٢٫١٩٥ كم

١٩ يــنــايــر

فئة نصف الماراثونالماراثون

٢١٫٠٩٧٥ كم

١٩ يــنــايــر

فئة العشر كيلومترات

١٠ كم

١٩ يــنــايــر

 السباق الخيري

٥ كم

١٩ يــنــايــر


